
Župan Stričak i dr. Kiđemet Piskač službeno krenuli s prikupljanjem 

potpisa

17.4.2025.

Predsjednik Županijske organizacije HDZ-a Varaždinske županije i aktualni župan Anđelko

Stričak, zajedno s kandidatkinjom za gradonačelnicu Grada Varaždina, dr. Spomenkom 

Kiđemet Piskač, u četvrtak su na Franjevačkom trgu službeno započeli s prikupljanjem 

potpisa za kandidaturu na predstojećim izborima. Već prvoga dana zabilježen je velik 

interes građana jer za potpis se stajalo u redu.

Tom prigodom, župan Stričak istaknuo je važnost podrške građana, posebice kada je riječ 

o koalicijskim partnerima.

- U ovom sazivu Županijske skupštine umirovljenici i liberali su podržali sve inicijative i 

programe te sam s njima odlično surađivao. Njihovu podršku očekujem i u ovoj borbi za 

novi mandat i to ne samo prilikom prikupljanja potpisa, nego i tijekom same kampanje. 

Bitno je surađivati jer jedino tako možemo nastaviti s ovim nikad jačim investicijskim 

ciklusom - rekao je Stričak, dodavši:



- Svaka podrška, prijedlog, sugestija su dobrodošli, a posebice kada dolazi od 

umirovljenika, s obzirom na to da oni imaju najviše utakmica u nogama.

Najavio je i kako će u narednim danima razgovarati o listama za Županijsku skupštinu te 

istaknuo jako dobru atmosferu prilikom obilaska terena.

- O tome govori i ova posjećenost našeg štanda gdje prikupljamo potpise. Danas ćemo 

prikupljati potpise u svim sredinama i samim time dati podršku svim našim kandidatima, a 

s prikupljanjem potpisa nastavljamo u utorak - zaključio je župan.

Snažnu podršku istaknula je i dr. Spomenka Kiđemet Piskač, koja je naglasila važnost 

uključivanja umirovljenika i njihovu marginalizaciju u društvu.

- Družeći se zadnjih nekoliko tjedana s umirovljenicima i posjećujući ih u njihovim 

udrugama, vidjela sam da im toliko toga nedostaje. Ja imam znanja kako im pomoći i oni 

su itekako voljni da unapređujemo njihovo mentalno zdravlje - rekla je Kiđemet, dodavši 

kako joj je drago što su umirovljenici prepoznali da će se boriti za njih, ne samo za domove

za umirovljenike, već i za deinstitucionalizaciju kako bi im pomogli da žive sami.

Poručila je i da ona, kao gradonačelnica, zajedno sa županom Stričakom, želi da Grad i 

Županija postanu prijatelj zlatne dobi.

- Ljudi su prepoznali tu jednu energiju koju nudim i želju da stvarno maknemo grad od svih

negativnih stvari, odnosno da mu vratimo sjaj. Naš grad je grad baroka, UNESCO grad 

glazbe. Treba biti grad mladih, grad starijih i grad stanovnika svih dobi, da svi zajedno 

živimo na ponos u našem gradu – poručila je Kiđemet.

Predsjednica Stranke umirovljenika Sjever, Jadranka Bahlen, također je izrazila podršku 

županu Stričaku.

- Umirovljenici su i ovaj puta uz aktualnog i budućeg župana Anđelka Stričaka. – istaknula 

je Bahlen.




















